
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

VIII скликання 

 

ПРОТОКОЛ  

 

06.09.2021                                          м. Черкаси                                          № 8 

  

засідання постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, підприємництва  

та регуляторної політики 

 

Всього членів комісій   - 7 

На засіданні присутні   - 7  
 

ПРИСУТНІ: 

голова комісії – Вусик В. М. 

секретар комісії – Олененко О. В. 

члени комісії: Братаніч В. А., Грабовський М. Ю., Коваленко О. А., 

Кравцова Н. О., Чен В. Є.-Х. 

 

Список реєстрації запрошених додається до протоколу (додаток 1). 

 

У засіданні взяли участь голова обласної ради Підгорний А. В., 

заступники голови обласної ради Доманський В. М., Лісовий С. М., 

Мушієк М. Г. 

 

Порядок денний: 

1. Про стан виконання Програми економічного і соціального розвитку 

Черкаської області на 2020 рік  
Доповідає: 

Стеценко 

Василь Борисович 

- директор Департаменту регіонального 

розвитку Черкаської ОДА 

2. Про внесення змін до Програми економічного і соціального 

розвитку Черкаської області на 2021 рік  
Доповідає: 

Стеценко 

Василь Борисович 

- директор Департаменту регіонального 

розвитку Черкаської ОДА 
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3. Про призначення МЕЛЬНИЧУК Лідії Миколаївни на посаду 

директора Центру по нарахуванню та здійсненню соціальних виплат  
Доповідає: 

Мазур 

Людмила Олегівна 

- начальник управління юридичного 

забезпечення та роботи з персоналом 

виконавчого апарату обласної ради 

4. Про призначення СУЩЕНКО Людмили Миколаївни на посаду 

директора обласного комунального підприємства «Готельний комплекс 

«Дніпро» Черкаської обласної ради  
Доповідає: 

Мазур 

Людмила Олегівна 

- начальник управління юридичного 

забезпечення та роботи з персоналом 

виконавчого апарату обласної ради 

5. Про призначення МИХНА Олекси Кузьмовича на посаду директора 

комунального закладу «Черкаський геріатричний пансіонат Черкаської 

обласної ради»  
Доповідає: 

Мазур 

Людмила Олегівна 

- начальник управління юридичного 

забезпечення та роботи з персоналом 

виконавчого апарату обласної ради 

6. Про призначення РУДЕНКА Олега Пилиповича на посаду 

директора Ротмістрівського будинку-інтернату для громадян похилого віку 

та інвалідів  
Доповідає: 

Мазур 

Людмила Олегівна 

- начальник управління юридичного 

забезпечення та роботи з персоналом 

виконавчого апарату обласної ради 

7. Про призначення ІСАКОВА Валентина Миколайовича на посаду 

директора Вікторівського психоневрологічного інтернату  
Доповідає: 

Мазур 

Людмила Олегівна 

- начальник управління юридичного 

забезпечення та роботи з персоналом 

виконавчого апарату обласної ради 

8. Про призначення ПУСТІЛЬНІКА Петра Тимофійовича на посаду 

директора Стеблівського психоневрологічного інтернату  
Доповідає: 

Мазур 

Людмила Олегівна 

- начальник управління юридичного 

забезпечення та роботи з персоналом 

виконавчого апарату обласної ради 
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9. Про надання згоди на прийняття з державної власності до спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області 

друкованої продукції  

Доповідає: 

Бондаренко 

Ігор Іванович 

- начальник управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

10. Про прийняття з державної власності цілісних майнових комплексів 

державних закладів професійної (професійно-технічної) освіти у спільну 

власність територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області  

Доповідає: 

Бондаренко 

Ігор Іванович 

- начальник управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

11. Про затвердження техніко-економічного обґрунтування доцільності 

передачі цілісного майнового комплексу Черкаського державного бізнес-

коледжу з державної власності у спільну власність територіальних громад 

сіл, селищ, міст Черкаської області  

Доповідає: 

Бондаренко 

Ігор Іванович 

- начальник управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

12. Про затвердження техніко-економічного обґрунтування доцільності 

передачі цілісного майнового комплексу Черкаського художньо-технічного 

коледжу з державної власності у спільну власність територіальних громад 

сіл, селищ, міст Черкаської області  

Доповідає: 

Бондаренко 

Ігор Іванович 

- начальник управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

13. Про передачу і приймання майна комунальної власності  

Доповідає: 

Бондаренко 

Ігор Іванович 

- начальник управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

14. Про списання майна комунальної власності  

Доповідає: 

Бондаренко 

Ігор Іванович 

- начальник управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 
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15. Про повернення з оренди цілісного майнового комплексу 

колишнього комунального підприємства «Канівська центральна районна 

аптека № 91» Черкаської обласної ради»  

Доповідає: 

Бондаренко 

Ігор Іванович 

- начальник управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

16. Про зміну найменування ЧЕРКАСЬКОГО МУЗИЧНОГО КОЛЕДЖУ 

ІМ. С.С. ГУЛАКА-АРТЕМОВСЬКОГО  

Доповідає: 

Бондаренко 

Ігор Іванович 

- начальник управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

17. Про зміну найменування УМАНСЬКОГО МЕДИЧНОГО 

КОЛЕДЖУ  

Доповідає: 

Бондаренко 

Ігор Іванович 

- начальник управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

18. Про відміну рішення обласної ради від 17.09.2015 № 42-24/VI «Про 

реорганізацію комунального закладу «Обласний дитячий санаторій «Зміна» 

Черкаської обласної ради шляхом злиття з комунальним закладом «Обласний 

дитячий санаторій «Пролісок» Черкаської обласної ради»  

Доповідає: 

Бондаренко 

Ігор Іванович 

- начальник управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

19. Про внесення змін до рішення обласної ради від 11.10.2019  

№ 32-12/VІIІ «Про реорганізацію КОМУНАЛЬНОГО ЗАКЛАДУ 

«ОБЛАСНИЙ ДИТЯЧИЙ САНАТОРІЙ «ПРОЛІСОК» ЧЕРКАСЬКОЇ 

ОБЛАСНОЇ РАДИ»  

Доповідає: 

Бондаренко 

Ігор Іванович 

- начальник управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

20. Про  внесення  змін до  рішення   обласної  ради   від  20.12.2019 

№ 34-38/VIІ «Про утворення статутного капіталу комунального 

некомерційного підприємства «Обласний дитячий санаторій «Пролісок» 

Черкаської обласної ради»  

Доповідає: 
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Бондаренко 

Ігор Іванович 

- начальник управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

21. Про внесення змін до кодів видів економічної діяльності суб’єктів 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області  

Доповідає: 

Бондаренко 

Ігор Іванович 

- начальник управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

22. Про внесення змін до Програми фінансової підтримки підприємств 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області 

на 2019-2021 роки  

Доповідає: 

Бондаренко 

Ігор Іванович 

- начальник управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

23. Про затвердження Положення про порядок проведення перевірки 

аварійно-рятувальних служб та їх готовності до реагування на надзвичайні 

ситуації та Табелю оснащення комунальної водолазно-рятувальної служби 

Черкаської обласної ради  

Доповідає: 

Бондаренко 

Ігор Іванович 

- начальник управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

24. Про надання згоди на поділ земельної ділянки 

Доповідає: 

Бондаренко 

Ігор Іванович 

- начальник управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

25. Про затвердження Методики розрахунку орендної плати за оренду 

майна спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської 

області  

Доповідає: 

Бондаренко 

Ігор Іванович 

- начальник управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

26. Про затвердження Програми розвитку та підтримки комунального 

підприємства «Аеропорт Черкаси Черкаської обласної ради» на 2022 – 2024 

роки  
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Дмитрієв 

Володимир 

Олександрович 

- заступник директора Департаменту 

інфраструктури та житлово-комунального 

господарства Черкаської 

облдержадміністрації 

 

 

27. Про стан виконання Стратегії розвитку малого та середнього 

підприємництва Черкаської області на 2017-2020 роки за 2020 рік  
Доповідає: 

Стеценко 

Василь Борисович 

- директор Департаменту регіонального 

розвитку Черкаської ОДА 

 

Голосування за порядок денний (за основу): 

 

«За» – 7,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0. 

 

Доманський В.М. запропонував включити до порядку денного проєкт 

рішення «Про призначення ТКАЧЕНКА О.В. на посаду директора 

комунального закладу «Корсунь-Шевченківський багатопрофільний 

навчально-реабілітаційний центр «Надія» Черкаської обласної ради». 

Голосування за пропозицію заступника голови обласної ради 

Доманського В. М. щодо включення до порядку денного засідання комісії 

проєкту рішення «Про призначення ТКАЧЕНКА О.В. на посаду директора 

комунального закладу «Корсунь-Шевченківський багатопрофільний 

навчально-реабілітаційний центр «Надія» Черкаської обласної ради»: 

 

«За» – 7,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0. 

(Пропозиція прийнята) 

 

Голосування за порядок денний (в цілому): 

 

«За» – 7,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0. 

 

Порядок денний затверджено. 

 

1. СЛУХАЛИ: 

Стеценка В. Б., який ознайомив членів комісії з інформацією про стан 

виконання Програми економічного і соціального розвитку Черкаської області 

на 2020 рік.  

Доповідач повідомив, що у 2020 році за рахунок коштів ДФРР 

Черкаська область отримала 111,4 млн грн. 

Обсяг прямих іноземних інвестицій в економіку області станом на 

30.12.2020 становив 269,3 млн дол. США, що на 16,6 млн дол. США більше, 
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ніж на початок року. У 2020 році обсяг прямих іноземних інвестицій 

збільшився на 6,6 %.  

Загалом інвесторами здійснено внески у розмірі 7,4 млн дол. США до 

статутного капіталу 28 нових підприємств регіону. 

У 2020 році кількість підприємств з іноземними інвестиціями становила 

215. 

Протягом звітного періоду в області реалізовано понад 70 

інвестиційних проєктів, переважна більшість з яких реалізовувалася у сфері 

відновлюваної енергетики та сільського господарства. 

За підсумками 2020 року в промисловості області спостерігалося 

зменшення обсягів виробництва на 3,2 %. Основною причиною стало 

зменшення обсягів продукції на підприємствах з виробництва харчових 

продуктів, напоїв та тютюнових виробів – на 3,0 %, з виробництва основних 

фармацевтичних продуктів і фармацевтичних препаратів – на 8,8 %, у 

машинобудівній галузі – на 37,3 %. 

Одним із стратегічних напрямів забезпечення сталого економічного 

розвитку регіону є розвиток малого і середнього підприємництва. 

На кінець 2020 року у податкових органах було зареєстровано 51570 

фізичних осіб-підприємців, що на 0,5 % більше, ніж на початку року.  

У 2020 році надходження до бюджетів усіх рівнів від суб’єктів малого 

підприємництва склали 3710,1 млн грн, що на 5,5 % більше, ніж 

попереднього року. Частка малого бізнесу у формуванні доходів зведеного 

бюджету становила 27,1 %. 

З метою виконання регіональної політики у сфері розвитку малого і 

середнього підприємництва в області діяла Стратегія розвитку малого та 

середнього підприємництва Черкаської області на 2017-2020 роки. 

Інформація про виконання Програми економічного і соціального 

розвитку Черкаської області на 2020 рік була надіслана депутатам для 

ознайомлення електронною поштою. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Взяти до відома інформацію про стан виконання Програми 

економічного і соціального розвитку Черкаської області на 2020 рік. 

2. Погодити зняття з контролю в постійній комісії рішення обласної 

ради від 12.03.2020 № 36-49/VII «Про Програму економічного і соціального 

розвитку Черкаської області на 2020 рік» у зв’язку із закінченням терміну дії. 

 

Висновок № 8/1 додається до протоколу (додаток 2). 

 

«За» – 7,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0   «Не голосували» – 0 

 

2. СЛУХАЛИ: 

Стеценка В. Б., який повідомив членам комісії, що проєктом рішення 

«Про внесення змін до Програми економічного і соціального розвитку 
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Черкаської області на 2021 рік» передбачається фінансування реконструкції 

пам’ятника загиблим в Афганістані та інших локальних конфліктах в 

єдиному меморіальному комплексі по бульвару Шевченка в м. Черкасах. 

Проєкт рішення додається до протоколу (додаток 3). 

 

 

ВИРІШИЛИ:  

підтримати проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до 

Програми економічного і соціального розвитку Черкаської області на 2021 

рік» та рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 

Висновок № 8/2 додається до протоколу (додаток 4). 

 

«За» – 7,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0   «Не голосували» – 0 

 

3. СЛУХАЛИ: 

Мазур Л. О., яка ознайомила членів комісії з проєктом рішення «Про 

призначення МЕЛЬНИЧУК Л. М. на посаду директора Центру по 

нарахуванню та здійсненню соціальних виплат». 

Доповідач повідомила, що за результатами проведеного конкурсного 

відбору відповідно до протоколу засідання конкурсної комісії з визначення 

кандидатури на посаду директора Центру по нарахуванню та здійсненню 

соціальних виплат переможцем визнано Мельничук Лідію Миколаївну.  

Проєктом рішення передбачається укладання контракту з Мельничук 

Л. М. строком на 3 роки. 

Проєкт рішення додається до протоколу (додаток 5). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Члени постійної комісії запропонували внести зміни до проєкту 

рішення змінивши термін дії контракту на два роки. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Підтримати кандидатуру Мельничук Лідії Миколаївни на посаду 

директора Центру по нарахуванню та здійсненню соціальних виплат. 

2. Пропонувати внести до проєкту рішення наступні зміни:  

«В пункті 1 проєкту рішення слова «шляхом укладання з нею 

контракту строком на три роки» замінити словами «шляхом укладання з нею 

контракту строком на два роки». 

3. Підтримати проєкт рішення «Про призначення МЕЛЬНИЧУК Л. М. 

на посаду директора Центру по нарахуванню та здійсненню соціальних 

виплат» зі змінами та рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні 

обласної ради. 
 

Висновок № 8/3 додається до протоколу (додаток 6). 
 

«За» – 7,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0   «Не голосували» – 0 
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4. СЛУХАЛИ: 

Мазур Л. О., яка ознайомила членів комісії з проєктом рішення «Про 

призначення СУЩЕНКО Л. М. на посаду директора обласного комунального 

підприємства «Готельний комплекс «Дніпро» Черкаської обласної ради». 

Доповідач повідомила, що за результатами проведеного конкурсного 

відбору претендентів на зайняття посади директора обласного комунального 

підприємства «Готельний комплекс «Дніпро» Черкаської обласної ради 

переможцем визначено Сущенко Людмилу Миколаївну. 

Проєктом рішення передбачається укладання контракту з Сущенко 

Л. М. строком на один рік. 

Проєкт рішення додається до протоколу (додаток 7). 
 

ВИСТУПИЛИ: 

Члени постійної комісії запропонували внести зміни до проєкту 

рішення змінивши термін дії контракту на два роки. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Підтримати кандидатуру Сущенко Людмили Миколаївни на посаду 

директора обласного комунального підприємства «Готельний комплекс 

«Дніпро» Черкаської обласної ради. 

2. Пропонувати внести до проєкту рішення наступні зміни:  

«В пункті 1 проєкту рішення слова «шляхом укладання з нею 

контракту строком на один рік» замінити словами «шляхом укладання з нею 

контракту строком на два роки». 

3. Підтримати проєкт рішення «Про призначення СУЩЕНКО Л. М. на 

посаду директора обласного комунального підприємства «Готельний 

комплекс «Дніпро» Черкаської обласної ради» зі змінами та рекомендувати 

до розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 8/4 додається до протоколу (додаток 8). 

 

«За» – 6,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 1   «Не голосували» – 0 

 

5. СЛУХАЛИ: 

Мазур Л. О., яка ознайомила членів комісії з проєктом рішення «Про 

призначення МИХНА О. К. на посаду директора комунального закладу 

«Черкаський геріатричний пансіонат Черкаської обласної ради». 

Доповідач повідомила, що за результатами проведеного конкурсного 

відбору претендентів на зайняття посади директора комунального закладу 

«Черкаський геріатричний пансіонат Черкаської обласної ради» переможцем 

визнано Михна Олексу Кузьмовича. 

Проєктом рішення передбачається укладання контракту з Михном О. 

К. строком на один рік. 

Проєкт рішення додається до протоколу (додаток 9). 
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ВИСТУПИЛИ: 

Члени постійної комісії запропонували внести зміни до проєкту 

рішення змінивши термін дії контракту на два роки. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Підтримати кандидатуру Михна Олекси Кузьмовича на посаду 

директора комунального закладу «Черкаський геріатричний пансіонат 

Черкаської обласної ради». 

2. Пропонувати внести до проєкту рішення наступні зміни:  

«В пункті 1 проєкту рішення слова «шляхом укладання з ним 

контракту строком на один рік» замінити словами «шляхом укладання з ним 

контракту строком на два роки». 

3. Підтримати проєкт рішення «Про призначення МИХНА О. К. на 

посаду директора комунального закладу «Черкаський геріатричний пансіонат 

Черкаської обласної ради» зі змінами та рекомендувати до розгляду на 

пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 8/5 додається до протоколу (додаток 10). 

 

«За» – 6,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 1   «Не голосували» – 0 

 

6. СЛУХАЛИ: 

Мазур Л. О., яка ознайомила членів комісії з проєктом рішення «Про 

призначення РУДЕНКА О. П. на посаду директора Ротмістрівського 

будинку-інтернату для громадян похилого віку та інвалідів». 

Доповідач повідомила, що за результатами проведеного конкурсного 

відбору претендентів на зайняття посади директора Ротмістрівського 

будинку-інтернату для громадян похилого віку та інвалідів переможцем 

визначено Руденка Олега Пилиповича. 

Проєктом рішення передбачається укладання контракту з 

Руденком О. П. строком на один рік. 

Проєкт рішення додається до протоколу (додаток 11). 
 

ВИСТУПИЛИ: 

Члени постійної комісії запропонували внести зміни до проєкту 

рішення змінивши термін дії контракту на два роки. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Підтримати кандидатуру Руденка Олега Пилиповича на посаду 

директора Ротмістрівського будинку-інтернату для громадян похилого віку 

та інвалідів. 

2. Пропонувати внести до проєкту рішення наступні зміни:  
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«В пункті 1 проєкту рішення слова «шляхом укладання з ним 

контракту строком на один рік» замінити словами «шляхом укладання з ним 

контракту строком на два роки». 

3. Підтримати проєкт рішення «Про призначення РУДЕНКА О. П. на 

посаду директора Ротмістрівського будинку-інтернату для громадян 

похилого віку та інвалідів» зі змінами та рекомендувати до розгляду на 

пленарному засіданні обласної ради. 

Висновок № 8/6 додається до протоколу (додаток 12). 

 

«За» – 5,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 2   «Не голосували» – 0 

7. СЛУХАЛИ: 

Мазур Л. О., яка ознайомила членів комісії з проєктом рішення «Про 

призначення ІСАКОВА В. М. на посаду директора Вікторівського 

психоневрологічного інтернату». 

Доповідач повідомила, що за результатами проведеного конкурсного 

відбору претендентів на зайняття посади директора Вікторівського 

психоневрологічного інтернату переможцем визначено Ісакова Валентина 

Миколайовича. 

Проєктом рішення передбачається укладання контракту з Ісаковим В. 

М. строком на один рік. 

Проєкт рішення додається до протоколу (додаток 13). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Члени постійної комісії запропонували внести зміни до проєкту 

рішення змінивши термін дії контракту на два роки. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Підтримати кандидатуру Ісакова Валентина Миколайовича на посаду 

директора Вікторівського психоневрологічного інтернату. 

2. Пропонувати внести до проєкту рішення наступні зміни:  

«В пункті 1 проєкту рішення слова «шляхом укладання з ним 

контракту строком на один рік за» замінити словами «шляхом укладання з 

ним контракту строком на два роки». 

3. Підтримати проєкт рішення «Про призначення ІСАКОВА В. М. на 

посаду директора Вікторівського психоневрологічного інтернату» зі змінами 

та рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 8/7 додається до протоколу (додаток 14). 

 

«За» – 7,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0   «Не голосували» – 0 

 

8. СЛУХАЛИ: 
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Мазур Л. О., яка ознайомила членів комісії з проєктом рішення «Про 

призначення ПУСТІЛЬНІКА П. Т. на посаду директора Стеблівського 

психоневрологічного інтернату». 

Доповідач повідомила, що за результатами проведеного конкурсного 

відбору претендентів на зайняття посади директора Стеблівського 

психоневрологічного інтернату переможцем визначено Пустільніка Петра 

Тимофійовича. 

Проєктом рішення передбачається укладання контракту з 

Пустільніком П. Т. строком на один рік. 

Проєкт рішення додається до протоколу (додаток 15). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Члени постійної комісії запропонували внести зміни до проєкту 

рішення змінивши термін дії контракту на два роки. 
 

ВИРІШИЛИ: 

1. Підтримати кандидатуру Пустільніка Петра Тимофійовича на 

посаду директора Стеблівського психоневрологічного інтернату. 

2. Пропонувати внести до проєкту рішення наступні зміни:  

«В пункті 1 слова «шляхом укладання з ним контракту строком на один 

рік за результатами конкурсного відбору» замінити словами шляхом 

укладання з ним контракту строком на два роки за результатами конкурсного 

відбору». 

3. Підтримати проєкт рішення «Про призначення ПУСТІЛЬНІКА П. 

Т. на посаду директора Стеблівського психоневрологічного інтернату» зі 

змінами та рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної 

ради. 
 

Висновок № 8/8 додається до протоколу (додаток 16). 
 

«За» – 7,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0   «Не голосували» – 0 
 

9. СЛУХАЛИ: 

Мазур Л. О., яка ознайомила членів комісії з проєктом рішення «Про 

призначення ТКАЧЕНКА О. В. на посаду директора комунального закладу 

«Корсунь-Шевченківський багатопрофільний навчально-реабілітаційний 

центр «Надія» Черкаської обласної ради». 

Доповідач повідомила, що за результатами проведеного конкурсного 

відбору претендентів на зайняття посади директора комунального закладу 

«Корсунь-Шевченківський багатопрофільний навчально-реабілітаційний 

центр «Надія» Черкаської обласної ради» переможцем конкурсного відбору 

визначено Ткаченка Олександра Васильовича. 

Проєкт рішення додається до протоколу (додаток 17). 
 

ВИРІШИЛИ: 
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1. Підтримати кандидатуру Ткаченка Олександра Васильовича для 

призначення на посаду директора комунального закладу «Корсунь-

Шевченківський багатопрофільний навчально-реабілітаційний центр «Надія» 

Черкаської обласної ради» та проєкт рішення «Про призначення ТКАЧЕНКА 

О. В. на посаду директора комунального закладу «Корсунь-Шевченківський 

багатопрофільний навчально-реабілітаційний центр «Надія» Черкаської 

обласної ради». 

2. Рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради 

підготовлений проєкт рішення. 
 

Висновок № 8/9 додається до протоколу (додаток 18). 
 

«За» – 7,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0   «Не голосували» – 0 

 

10. СЛУХАЛИ: 

Бондаренка І. І., який повідомив членам комісії, що проєктом рішення 

«Про надання згоди на прийняття з державної власності до спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області друкованої 

продукції» передбачається надання згоди на передачу з державної власності з 

балансу підвідомчих установ Національної академії педагогічних наук 

України до спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 

Черкаської області на баланс комунального закладу «Обласна універсальна 

наукова бібліотека імені Тараса Шевченка» Черкаської обласної ради 

друкованої продукції. 

Проєкт рішення додається до протоколу (додаток 19). 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Підтримати надання згоди на передачу з державної власності з 

балансу підвідомчих установ Національної академії педагогічних наук 

України до спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 

Черкаської області на баланс комунального закладу «Обласна універсальна 

наукова бібліотека імені Тараса Шевченка» Черкаської обласної ради 

друкованої продукції, а також проєкт рішення «Про надання згоди на 

прийняття з державної власності до спільної власності територіальних 

громад сіл, селищ, міст Черкаської області друкованої продукції». 

2. Рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради 

підготовлений проєкт рішення. 

 

Висновок № 8/10 додається до протоколу (додаток 20). 

 

«За» – 7,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0   «Не голосували» – 0 

 

11. СЛУХАЛИ: 

Бондаренка І. І., який повідомив членам комісії, що питання прийняття 

з державної власності цілісних майнових комплексів державних закладів 
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професійної (професійно-технічної) освіти у спільну власність 

територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області потребує 

детальнішого вивчення оскільки підготовлений проєкт рішення без 

законодавчого врегулювання передбачає прийняття лише майна комплексу 

без прийняття юридичної особи. Запропонував зняти з розгляду 

підготовлений проєкт рішення. 

В обговоренні взяли участь Доманський В. М., Данилевський В. В. 

 

ВИРІШИЛИ: 

враховуючи необхідність детальнішого вивчення питання не 

рекомендувати до розгляду сесії обласної ради проєкт рішення «Про 

прийняття з державної власності цілісних майнових комплексів державних 

закладів професійної (професійно-технічної) освіти у спільну власність 

територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області».  

 

Висновок № 8/11 додається до протоколу (додаток 21). 

 

«За» – 6,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 1   «Не голосували» – 0 

 

12. СЛУХАЛИ: 

Бондаренка І. І., який ознайомив членів комісії з проєктом рішення 

«Про затвердження техніко-економічного обґрунтування доцільності 

передачі цілісного майнового комплексу Черкаського державного бізнес-

коледжу з державної власності у спільну власність територіальних громад 

сіл, селищ, міст Черкаської області». 

Доповідач повідомив, що проєкт рішення підготовлений відповідно до 

листа Управління освіти і науки Черкаської обласної державної адміністрації, 

а також згідно з Законом України «Про передачу об'єктів права державної та 

комунальної власності», Положенням про порядок передачі об’єктів права 

державної власності, постановою Кабінету Міністрів України «Про передачу 

об’єктів права державної та комунальної власності» (із змінами), 

Методичними рекомендаціями щодо розроблення техніко-економічного 

обґрунтування забезпечення ефективного використання об'єктів права 

державної та комунальної власності, що пропонуються до передачі, та 

рішення обласної ради «Про надання згоди на передачу з державної 

власності до спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 

Черкаської області цілісних майнових комплексів закладів вищої освіти». 

Проєкт рішення додається до протоколу (додаток 22). 

 

ВИРІШИЛИ: 

підтримати проєкт рішення «Про затвердження техніко-економічного 

обґрунтування доцільності передачі цілісного майнового комплексу 

Черкаського державного бізнес-коледжу з державної власності у спільну 
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власність територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області» та 

рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 8/12 додається до протоколу (додаток 23). 

 

«За» – 7,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0   «Не голосували» – 0 

 

13. СЛУХАЛИ: 

Бондаренка І. І., який ознайомив членів комісії з проєктом рішення 

«Про затвердження техніко-економічного обґрунтування доцільності 

передачі цілісного майнового комплексу Черкаського художньо-технічного 

коледжу з державної власності у спільну власність територіальних громад 

сіл, селищ, міст Черкаської області». 

Доповідач повідомив, що проєкт рішення підготовлений відповідно до 

листа Управління освіти і науки Черкаської обласної державної адміністрації, 

а також згідно з Законом України «Про передачу об'єктів права державної та 

комунальної власності», Положенням про порядок передачі об’єктів права 

державної власності, постановою Кабінету Міністрів України «Про передачу 

об’єктів права державної та комунальної власності» (із змінами), 

Методичними рекомендаціями щодо розроблення техніко-економічного 

обґрунтування забезпечення ефективного використання об'єктів права 

державної та комунальної власності, що пропонуються до передачі, та 

рішення обласної ради «Про надання згоди на передачу з державної 

власності до спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 

Черкаської області цілісних майнових комплексів закладів вищої освіти». 

Проєкт рішення додається до протоколу (додаток 24). 

 

ВИРІШИЛИ: 

підтримати проєкт рішення «Про затвердження техніко-економічного 

обґрунтування доцільності передачі цілісного майнового комплексу 

Черкаського художньо-технічного коледжу з державної власності у спільну 

власність територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області» та 

рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 8/13 додається до протоколу (додаток 25). 

 

«За» – 7,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0   «Не голосували» – 0 

 

14. СЛУХАЛИ: 

Бондаренка І. І., який повідомив членам комісії, що проєкт рішення 

«Про передачу і приймання майна комунальної власності» підготовлено на 

підставі звернень Управління охорони здоров’я, Управління культури та 

охорони культурної спадщини, Управління освіти і науки Черкаської 

обласної державної адміністрації, комунального підприємства теплових 
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мереж «Черкаситеплокомуненерго» Черкаської міської ради, комунального 

закладу «Черкаський навчально-реабілітаційний центр «Країна добра 

Черкаської обласної ради», Черкаської медичної академії, виконавчого 

комітету Ватутінської міської ради, Державного історико-культурного 

заповіднику «Трахтемирів», комунального підприємства «Черкаське обласне 

об’єднане бюро технічної інвентаризації», комунальних некомерційних 

підприємств: «Черкаський обласний клінічний госпіталь ветеранів війни 

Черкаської обласної ради», «Обласний центр екстреної медичної допомоги та 

медицини катастроф Черкаської обласної ради», «Черкаська обласна 

психіатрична лікарня Черкаської обласної ради», «Черкаський обласний 

онкологічний диспансер Черкаської обласної ради», «Черкаська обласна 

лікарня Черкаської обласної ради», «Черкаська обласна дитяча лікарня 

Черкаської обласної ради», «Черкаський обласний кардіологічний центр 

Черкаської обласної ради».   

Доповідач ознайомив членів комісії з переліком об’єктів, які 

пропонуються до передачі та приймання. 

Проєкт рішення додається до протоколу (додаток 26). 

ВИСТУПИЛИ: 

Чен В. Є.-Х. зауважив, що надалі такий проєкт рішення слід розділяти і 

відокремлювати передачу майна від приймання оскільки таке об’ємне 

рішення складно контролювати. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Підтримати надання дозволу на передачу: 

 з балансу Черкаської медичної академії у власність Ватутінської 

територіальної громади навчального корпусу з підвалом та ганками; 

 з балансу комунального некомерційного підприємства «Обласний 

центр екстреної медичної допомоги та медицини катастроф Черкаської 

обласної ради» на баланс комунальних некомерційних підприємств 

(«Чорнобаївська багатопрофільна лікарня Чорнобаївської селищної ради», 

«Золотоніська багатопрофільна лікарня», «Черкаська обласна психіатрична 

лікарня Черкаської обласної ради», «Черкаський обласний онкологічний 

диспансер Черкаської обласної ради», «Черкаська обласна лікарня Черкаської 

обласної ради», «Черкаська обласна дитяча лікарня Черкаської обласної 

ради», «Черкаський обласний кардіологічний центр Черкаської обласної 

ради»), Черкаської медичної академії автомобілів;  

 з балансу комунального підприємства «Черкаське обласне об’єднане 

бюро технічної інвентаризації» на баланс державного історико-культурного 

заповідника «Трахтемирів» рухомого, нерухомого майна та обладнання, 

офісної техніки, меблів. 

2. Підтримати надання дозволу на прийняття: 

 з балансу комунального некомерційного підприємства «Кам’янська 

багатопрофільна лікарня» Кам’янської міської ради на баланс комунального 

некомерційного підприємства «Черкаський обласний клінічний госпіталь 
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ветеранів війни Черкаської обласної ради» стаціонарних кисневих 

концентраторів; 

 з балансу комунального підприємства теплових мереж 

«Черкаситеплокомуненерго» Черкаської міської ради на баланс 

комунального закладу «Черкаський навчально-реабілітаційний центр «Країна 

добра Черкаської обласної ради» нежитлової будівлі електроцеху з 

прибудовами. 

3. Підтримати проєкт рішення «Про передачу і приймання майна 

комунальної власності» зі змінами та рекомендувати до розгляду на 

пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 8/14 додається до протоколу (додаток 27). 

 

«За» – 7,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0   «Не голосували» – 0 

 

15. СЛУХАЛИ: 

Бондаренка І. І., який повідомив членам комісії, що проєктом рішення 

«Про списання майна комунальної власності» передбачається надання 

дозволу на списання майна комунальним некомерційним підприємствам: 

«Черкаська обласна лікарня Черкаської обласної ради», «Обласний центр 

екстреної медичної допомоги та медицини катастроф Черкаської обласної 

ради», «Черкаський обласний клінічний госпіталь ветеранів війни Черкаської 

обласної ради»; Смілянському дитячому будинку-інтернату; Черкаському 

обласному комунальному підприємству «Фармація»; комунальному 

підприємству «Управління по експлуатації Будинку рад і об’єктів обласної 

комунальної власності»; комунальному навчальному закладу фахової 

передвищої освіти «Корсунь-Шевченківський педагогічний фаховий коледж 

ім. Т. Г. Шевченка Черкаської обласної ради». 

Проєкт рішення додається до протоколу (додаток 28). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Фесун І. А. повідомив, що автомобілі, які пропонуються до списання 

Обласним центром екстреної медичної допомоги та медицини катастроф 

Черкаської обласної ради, не підлягають ремонту, їх подальше використання 

неможливе. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Підтримати надання дозволу на списання майна комунальної 

власності комунальним некомерційним підприємствам: «Черкаська обласна 

лікарня Черкаської обласної ради», «Обласний центр екстреної медичної 

допомоги та медицини катастроф Черкаської обласної ради», «Черкаський 

обласний клінічний госпіталь ветеранів війни Черкаської обласної ради; 

Смілянському дитячому будинку-інтернату; Черкаському обласному 

комунальному підприємству «Фармація»; комунальному підприємству 
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«Управління по експлуатації Будинку рад і об’єктів обласної комунальної 

власності»; комунальному навчальному закладу фахової передвищої освіти 

«Корсунь-Шевченківський педагогічний фаховий коледж ім. Т. Г. Шевченка 

Черкаської обласної ради», а також проєкт рішення «Про списання майна 

комунальної власності». 

2. Рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради 

підготовлений проєкт рішення. 

 

Висновок № 8/15 додається до протоколу (додаток 29). 

 

«За» – 7,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0   «Не голосували» – 0 

 

 

16. СЛУХАЛИ: 

Бондаренка І. І., який ознайомив членів комісії з проєктом рішення 

«Про повернення з оренди цілісного майнового комплексу колишнього 

комунального підприємства «Канівська центральна районна аптека № 91» 

Черкаської обласної ради». 

Проєкт рішення додається до протоколу (додаток 30). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Братаніч В. А. повідомив про відсутність заборгованості зі сплати 

орендної плати орендарем і запропонував зняти з розгляду зазначений проєкт 

рішення. Пояснив запізнення з проплатою наявністю розбіжностей у даті 

фактичної сплати і даті, зазначеній у договорі оренди. 

Доманський В. М. зазначив, що орендар використовує лише одну 

аптеку з шести, які входять до цілісного майнового комплексу. Це є 

можливою причиною складнощів зі сплатою орендної плати. 

В обговоренні взяли участь Чен В. Є.-Х., Мушієк М. Г., Підгорний А. 

В. 

Вусик В. М. запропонував Братанічу В. А. і Доманському В. М. взяти 

під особистий контроль питання зі своєчасної сплати в подальшому орендної 

плати ЦМК колишнього комунального підприємства «Канівська центральна 

районна аптека № 91» Черкаської обласної ради». 

 

ВИРІШИЛИ: 

рекомендувати не вносити проєкт рішення «Про повернення з оренди 

цілісного майнового комплексу колишнього комунального підприємства 

«Канівська центральна районна аптека № 91» Черкаської обласної ради» на 

розгляд сесії обласної ради. 

 

Висновок № 8/16 додається до протоколу (додаток 31). 

 

«За» – 7,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0   «Не голосували» – 0 
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17. СЛУХАЛИ: 

Бондаренка І. І., який повідомив членам комісії, що проєктом рішення 

«Про зміну найменування ЧЕРКАСЬКОГО МУЗИЧНОГО КОЛЕДЖУ 

ІМ. С.С. ГУЛАКА-АРТЕМОВСЬКОГО» передбачається зміна найменування 

ЧЕРКАСЬКОГО МУЗИЧНОГО КОЛЕДЖУ ІМ. С.С. ГУЛАКА-

АРТЕМОВСЬКОГО на КОМУНАЛЬНИЙ ЗАКЛАД ФАХОВОЇ 

ПЕРЕДВИЩОЇ ОСВІТИ «ЧЕРКАСЬКИЙ МУЗИЧНИЙ ФАХОВИЙ 

КОЛЕДЖ ІМ. С.С. ГУЛАКА-АРТЕМОВСЬКОГО ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ 

РАДИ» з метою приведення назви коледжу у відповідність до норм чинного 

законодавства для забезпечення його належного функціонування та надання 

освітніх послуг. 

Проєкт рішення додається до протоколу (додаток 32). 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Підтримати зміну найменування ЧЕРКАСЬКОГО МУЗИЧНОГО 

КОЛЕДЖУ ІМ. С.С. ГУЛАКА-АРТЕМОВСЬКОГО на КОМУНАЛЬНИЙ 

ЗАКЛАД ФАХОВОЇ ПЕРЕДВИЩОЇ ОСВІТИ «ЧЕРКАСЬКИЙ МУЗИЧНИЙ 

ФАХОВИЙ КОЛЕДЖ ІМ. С.С. ГУЛАКА-АРТЕМОВСЬКОГО ЧЕРКАСЬКОЇ 

ОБЛАСНОЇ РАДИ», а також проєкт рішення «Про зміну найменування 

ЧЕРКАСЬКОГО МУЗИЧНОГО КОЛЕДЖУ ІМ. С.С. ГУЛАКА-

АРТЕМОВСЬКОГО». 

2. Рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради 

підготовлений проєкт рішення. 

 

Висновок № 8/17 додається до протоколу (додаток 33). 

 

«За» – 7,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0   «Не голосували» – 0 

 

18. СЛУХАЛИ: 

Бондаренка І. І., який повідомив членам комісії, що проєктом рішення 

«Про зміну найменування УМАНСЬКОГО МЕДИЧНОГО КОЛЕДЖУ» 

передбачається зміна найменування змінити найменування УМАНСЬКОГО 

МЕДИЧНОГО КОЛЕДЖУ на КОМУНАЛЬНИЙ ЗАКЛАД ФАХОВОЇ 

ПЕРЕДВИЩОЇ ОСВІТИ «УМАНСЬКИЙ МЕДИЧНИЙ ФАХОВИЙ 

КОЛЕДЖ ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ» з метою приведення назви 

коледжу у відповідність до норм чинного законодавства для забезпечення 

його належного функціонування та надання освітніх послуг. 

Проєкт рішення додається до протоколу (додаток 34). 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати зміну найменування УМАНСЬКОГО МЕДИЧНОГО 

КОЛЕДЖУ на КОМУНАЛЬНИЙ ЗАКЛАД ФАХОВОЇ ПЕРЕДВИЩОЇ 

ОСВІТИ «УМАНСЬКИЙ МЕДИЧНИЙ ФАХОВИЙ КОЛЕДЖ ЧЕРКАСЬКОЇ 
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ОБЛАСНОЇ РАДИ», а також проєкт рішення «Про зміну найменування 

УМАНСЬКОГО МЕДИЧНОГО КОЛЕДЖУ». 

2. Рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради 

підготовлений проєкт рішення. 

 

Висновок № 8/18 додається до протоколу (додаток 35). 

 

«За» – 7,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0   «Не голосували» – 0 

 

19. СЛУХАЛИ: 

Бондаренка І. І., який ознайомив членів комісії з проєктом рішення 

«Про відміну рішення обласної ради від 17.09.2015 № 42-24/VI «Про 

реорганізацію комунального закладу «Обласний дитячий санаторій «Зміна» 

Черкаської обласної ради шляхом злиття з комунальним закладом «Обласний 

дитячий санаторій «Пролісок» Черкаської обласної ради». 

Доповідач повідомив, що зазначений проєкт рішення підготовлений з 

метою виключення з Державного реєстру помилкового запису, зазначеного в 

цьому рішенні, а саме: «реорганізація шляхом злиття», що містило дане 

рішення, та відсутності технічних можливостей Державного реєстру внести 

зміни в інший спосіб.  

Натомість планується прийняти відповідне рішення у редакції, що 

відповідає вимогам чинного законодавства. 

Проєкт рішення додається до протоколу (додаток 36). 

 

ВИРІШИЛИ:  

підтримати проєкт рішення «Про відміну рішення обласної ради від 

17.09.2015 № 42-24/VI» та рекомендувати до розгляду на пленарному 

засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 8/19 додається до протоколу (додаток 37). 

 

«За» – 7,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0   «Не голосували» – 0 

 

20. СЛУХАЛИ: 

Бондаренка І. І., який повідомив членам комісії, що проєктом рішення 

«Про внесення змін до рішення обласної ради від 11.10.2019 № 32-12/VІІ 

«Про реорганізацію КОМУНАЛЬНОГО ЗАКЛАДУ «ОБЛАСНИЙ 

ДИТЯЧИЙ САНАТОРІЙ «ПРОЛІСОК» ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ» 

передбачається внести зміни до складу комісії у зв’язку зі зміною місця 

роботи і посад членів комісії, а саме:  

- виключити зі складу комісії: Найдана О.В., Петрова В.О., 

Дудник Н.Д., Лозу Ю.М.; 
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- ввести до складу комісії Бондаренка І.І., Москалюк Т.І., 

Назаренко М.М. та представника Управління охорони здоров’я Черкаської 

обласної держадміністрації. 

Проєкт рішення додається до протоколу (додаток 38). 

 

ВИРІШИЛИ:  

підтримати проєкт рішення «Про внесення змін до рішення обласної 

ради від 11.10.2019 № 32-12/VІI» та рекомендувати до розгляду на 

пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 8/20 додається до протоколу (додаток 39). 

 

«За» – 7,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0   «Не голосували» – 0 

 

 

21. СЛУХАЛИ: 

Бондаренка І. І., який повідомив членам комісії, що проєктом рішення 

«Про внесення змін до  рішення обласної  ради  від  20.12.2019 № 34-38/VIІ 

«Про утворення статутного капіталу комунального некомерційного 

підприємства «Обласний дитячий санаторій «Пролісок» Черкаської обласної 

ради» передбачається в тексті рішення слова «КОМУНАЛЬНЕ 

НЕКОМЕРЦІЙНЕ ПІДПРИЄМСТВО «ОБЛАСНИЙ ДИТЯЧИЙ 

САНАТОРІЙ «ПРОЛІСОК» ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ» в зазначених 

відмінках замінити словами «КОМУНАЛЬНЕ НЕКОМЕРЦІЙНЕ 

ПІДПРИЄМСТВО «ЧЕРКАСЬКИЙ ОБЛАСНИЙ ЦЕНТР МЕДИЧНОЇ 

РЕАБІЛІТАЦІЇ ТА ОЗДОРОВЛЕННЯ ДІТЕЙ «ПРОЛІСОК» ЧЕРКАСЬКОЇ 

ОБЛАСНОЇ РАДИ» у відповідних відмінках. 

Проєкт рішення додається до протоколу (додаток 40). 

 

ВИРІШИЛИ:  

підтримати проєкт рішення «Про внесення змін до рішення обласної 

ради від 20.12.2019 № 34-38/VIІ» та рекомендувати до розгляду на 

пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 8/21 додається до протоколу (додаток 41). 

 

«За» – 7,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0   «Не голосували» – 0 

 

22. СЛУХАЛИ: 

Бондаренка І. І., який повідомив членам комісії, що проєкт рішення 

«Про внесення змін до кодів видів економічної діяльності суб’єктів спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області» 

підготовлений з метою доповнення КВЕДів новими основними та 

другорядними видами економічної діяльності: 
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 КНП «Черкаська обласна лікарня Черкаської обласної ради» у 

зв’язку із приєднанням до неї КНП «Черкаський обласний центр планування 

сім’ї та репродукції людини Черкаської обласної ради»; 

 КНЗФПО «Корсунь-Шевченківський педагогічний фаховий коледж 

ім. Т.Г. Шевченка Черкаської обласної ради» у зв’язку із введенням в дію 

студентської їдальні; 

 комунальному закладу фахової передвищої освіти «Черкаський 

музичний фаховий коледж ім. С.С. Гулака-Артемовського Черкаської 

обласної ради» у зв’язку із набуттям закладом статусу закладу фахової 

передвищої освіти;  

 комунальній установі «Обласний центр народної творчості та 

культурно-освітньої роботи» Черкаської обласної ради у зв’язку з 

реорганізацією КП «Черкасиоблкіно» Черкаської обласної ради. 

Проєкт рішення додається до протоколу (додаток 42). 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати надання згоди на внесення змін до Єдиного державного 

реєстру юридичних осіб, фізичних осіб-підприємців та громадських 

формувань у частині доповнення видів діяльності новими КВЕД 

комунальному некомерційному підприємству «Черкаська обласна лікарня 

Черкаської обласної ради», комунальному навчальному закладу фахової 

передвищої освіти «Корсунь-Шевченківський педагогічний фаховий коледж 

ім. Т.Г. Шевченка Черкаської обласної ради», комунальному закладу фахової 

передвищої освіти «Черкаський музичний фаховий коледж ім. С.С. Гулака-

Артемовського Черкаської обласної ради», комунальній установі «Обласний 

центр народної творчості та культурно-освітньої роботи» Черкаської 

обласної ради, а також проєкт рішення «Про внесення змін до кодів видів 

економічної діяльності суб’єктів спільної власності територіальних громад 

сіл, селищ, міст Черкаської області». 

2. Рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради 

підготовлений проєкт рішення. 
 

Висновок № 8/22 додається до протоколу (додаток 43). 

 

«За» – 7,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0   «Не голосували» – 0 

 

23. СЛУХАЛИ: 

Бондаренка І. І., який повідомив членам комісії, що проєкт рішення 

«Про внесення змін до Програми фінансової підтримки підприємств спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області на 2019-

2021 роки» підготовлений з метою збільшення обсягів фінансування КП 

«Аеропорт Черкаси Черкаської обласної ради» на 2021 рік задля запобігання 

банкрутства підприємства шляхом перерозподілу коштів, передбачених 

підприємству на 2020 рік на погашення заборгованості з податків і зборів, 
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штрафних санкцій і пені, та з метою убезпечення підприємства від 

банкрутства в сумі 9 450 тис грн. 

Проєкт рішення додається до протоколу (додаток 44). 
 

ВИСТУПИЛИ: 

Мушієк М. Г. поцікавився, яка сума необхідна КП «Аеропорт Черкаси 

Черкаської обласної ради» для повного погашення заборгованості. 

Далібожак І. С. заявив про необхідність фінансування в сумі 13,5 млн 

грн., а також повідомив про накладення арешту на майно підприємства. 

В обговоренні взяли участь Кравцова Н. О., Доманський В. М., 

Вусик В. М. 

Кравцова Н. О. наголосила на тому, що її пропозиція щодо виїзного 

засідання комісії з метою вивчення стану справ на підприємстві не була 

реалізована.  

Доманський В. М. погодився з необхідністю створення робочої групи із 

залученням представників від політичних фракцій задля проведення виїзду 

на територію КП «Аеропорт Черкаси Черкаської обласної ради» з метою 

вивчення стану справ на підприємстві. 
 

ВИРІШИЛИ: 

підтримати проєкт рішення «Про внесення змін до Програми 

фінансової підтримки підприємств спільної власності територіальних громад 

сіл, селищ, міст Черкаської області на 2019-2021 роки» та рекомендувати до 

розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 
 

Висновок № 8/23 додається до протоколу (додаток 45). 

 

«За» – 5,   «Проти» – 2,   «Утрималися» – 0   «Не голосували» – 0 

 

24. СЛУХАЛИ: 

Бондаренка І.І., який повідомив членам комісії, що проєкт рішення 

«Про затвердження Положення про порядок проведення перевірки аварійно-

рятувальних служб та їх готовності до реагування на надзвичайні ситуації та 

Табелю оснащення комунальної водолазно-рятувальної служби Черкаської 

обласної ради» підготовлений з метою виконання вимог чинного 

законодавства України щодо здійснення належного контролю за діяльністю 

комунальної водолазно-рятувальної служби Черкаської обласної ради, її 

готовності до реагування на надзвичайні ситуації та забезпечення 

необхідними засобами. 

Проєкт рішення додається до протоколу (додаток 46). 

 

ВИРІШИЛИ: 

підтримати проєкт рішення «Про затвердження Положення про 

порядок проведення перевірки аварійно-рятувальних служб та їх готовності 

до реагування на надзвичайні ситуації та Табелю оснащення комунальної 
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водолазно-рятувальної служби Черкаської обласної ради» та рекомендувати 

до розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 
 

Висновок № 8/24 додається до протоколу (додаток 47). 

 

«За» – 7,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0   «Не голосували» – 0 

 

25. СЛУХАЛИ: 

Бондаренка І.І., який повідомив членам комісії, що проєкт рішення 

«Про надання згоди на поділ земельної ділянки» підготовлений на підставі 

листа-клопотання КНП «Черкаський обласний дитячий багатопрофільний 

санаторій «Сосновий бір» Черкаської обласної ради про надання дозволу на 

виготовлення технічної документації із землеустрою щодо поділу земельної 

ділянки шляхом виділення окремих земельних ділянок. Зазначений лист-

клопотання надійшов у зв’язку зі зверненням КНП «Черкаський обласний 

кардіологічний центр Черкаської обласної ради» щодо надання нової 

сформованої земельної ділянки для будівництва нового корпусу серцево-

судинної хірургії. 

Проєкт рішення додається до протоколу (додаток 48). 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Підтримати надання комунальному некомерційному підприємству 

«Черкаський обласний дитячий багатопрофільний санаторій «Сосновий бір» 

Черкаської обласної ради» згоди на поділ земельної ділянки та дозволу на 

виготовлення технічної документації із землеустрою щодо поділу земельної 

ділянки, а також проєкт рішення «Про надання згоди на поділ земельної 

ділянки». 

2. Рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради 

підготовлений проєкт рішення. 
 

Висновок № 8/25 додається до протоколу (додаток 49). 

 

«За» – 7,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0   «Не голосували» – 0 
 

26. СЛУХАЛИ: 

Бондаренка І.І., який повідомив членам комісії, що метою прийняття 

проєкту рішення «Про затвердження Методики розрахунку орендної плати за 

оренду майна спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 

Черкаської області» є врегулювання процедурних питань визначення розміру 

орендної плати при передачі майна спільної власності територіальних громад 

сіл, селищ, міст Черкаської області в оренду. Відповідний проєкт рішення 

передбачає затвердження нової редакції Методики розрахунку орендної 

плати за майно, що належить до спільної власності територіальних громад 

сіл, селищ, міст Черкаської області. 
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Проєкт рішення додається до протоколу (додаток 50). 

Доповідач зазначив, що підготовлений проєкт рішення є регуляторним 

актом та ознайомив членів комісії з аналізом регуляторного впливу до 

проєкту рішення «Про затвердження Методики розрахунку орендної плати за 

оренду майна спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 

Черкаської області». 

Аналіз регуляторного впливу до проєкту рішення додається до 

протоколу (додаток 51). 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Підтримати проєкт рішення «Про затвердження Методики 

розрахунку орендної плати за оренду майна спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області». 

2. Доручити управлінню об’єктами спільної власності територіальних 

громад області виконавчого апарату обласної ради опублікувати його в газеті 

«Черкаський край» та оприлюднити на офіційному вебсайті обласної ради з 

метою одержання зауважень і пропозицій. 

 
Висновок № 8/26 додається до протоколу (додаток 52). 
 

«За» – 7,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0   «Не голосували» – 0 

 

27. СЛУХАЛИ: 

Дмитрієва В. О., який ознайомив членів комісії з проєктом рішення 

«Про затвердження Програми розвитку та підтримки комунального 

підприємства «Аеропорт Черкаси Черкаської обласної ради» на 2022 – 2024 

роки». 

Доповідач повідомив, що метою затвердження Програми є: 

 відновлення та подальший розвиток авіаперевезень, як однієї зі 

складових транспортної галузі Черкаської області; 

 створення умов на рівні європейських стандартів щодо 

пасажирських і вантажних перевезень; 

 нарощування обсягів авіаперевезень та розвиток аеропорту, 

забезпечення регулярності та необхідного рівня безпеки польотів, 

модернізація виробничої та технологічної бази; 

 посилення інноваційної спрямованості розвитку регіону. 

Проєкт рішення додається до протоколу (додаток 53). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Кравцова Н.О. поцікавилась, яка сума необхідна для реалізації 

Програми. Депутатка була поінформована, що виконання заходів програми 

потребує 650 млн грн. 

Олененко О.В. поцікавився, що передбачає пункт в переліку заходів 

Програми щодо розробки стратегії розвитку КП «Аеропорт Черкаси 
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Черкаської обласної ради» і чому на його виконання закладаються кошти з 

обласного бюджету в розмірі 450 тис. грн. Запропонував не вносити питання 

на розгляд сесії у зв’язку з необхідністю його доопрацювання. Висловив ряд 

зауважень до керівника підприємства, зокрема поцікавився, чи визначена 

несуча спроможність злітно-посадкової смуги.  

Підгорний А. В. зазначив, що прийняття Програми дасть можливість 

фінансувати комунальне підприємство «Аеропорт Черкаси Черкаської 

обласної ради» задля недопущення доведення його до банкрутства.  

Олененко О. В. запропонував внести до проєкту рішення наступні 

зміни: 

доповнити перелік заходів Програми абзацом такого змісту: 

«Доведення злітно-посадкової смуги КП «Аеропорт Черкаси 

Черкаської обласної ради», шляхом реконструкції, до можливості 

забезпечення обслуговування літаків класу не нижче Boeing 737/800 (900) та 

А 320/321» із зазначенням вартості відповідних робіт». 

В обговоренні взяв участь Доманський В. М. 
 

ВИРІШИЛИ: 

1. Пропонувати перелік заходів Програми доповнити абзацом такого 

змісту: 

«Доведення злітно-посадкової смуги КП «Аеропорт Черкаси 

Черкаської обласної ради», шляхом реконструкції, до можливості 

забезпечення обслуговування літаків класу не нижче Boeing 737/800 (900) та 

А 320/321» із зазначенням вартості відповідних робіт. 

2. Підтримати проєкт рішення «Про затвердження Програми розвитку 

та підтримки комунального підприємства «Аеропорт Черкаси Черкаської 

обласної ради» на 2022 – 2024 роки» зі змінами та рекомендувати до 

розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 
 

Висновок № 8/27 додається до протоколу (додаток 54). 
 

«За» – 7,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0   «Не голосували» – 0 
 

28. СЛУХАЛИ: 

Стеценка В. Б., який поінформував членів комісії про виконання 

рішення обласної ради від 09.06.2017 № 15-29/VIІ «Про Стратегію розвитку 

малого та середнього підприємництва Черкаської області на 2017–2020 роки» 

та запропонував зняти його з контролю у зв’язку із закінченням терміну дії. 

Інформація додається до протоколу (додаток 55). 
 

ВИСТУПИЛИ: 

Вусик В. М. повідомив про відсутність необхідності в обговоренні 

зазначеного питання оскільки всі члени комісії ознайомились із інформацією 

про стан виконання Стратегії розвитку малого та середнього підприємництва 

Черкаської області на 2017-2020 роки за 2020 рік. 
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ВИРІШИЛИ: 

1. Взяти до відома інформацію про виконання Стратегії розвитку 

малого та середнього підприємництва  

Черкаської області на 2017-2020 роки за 2020 рік. 

2. Погодити зняття з контролю рішення обласної ради від 09.06.2017 

№ 15-29/VIІ «Про Стратегію розвитку малого та середнього підприємництва 

Черкаської області на 2017–2020 роки» у зв’язку із закінченням терміну дії. 
 

Висновок № 8/28 додається до протоколу (додаток 56). 
 

«За» – 7,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0   «Не голосували» – 0 
 

 
 

Голова постійної комісії                                                           В. ВУСИК 
 

Секретар постійної комісії                                                       О. ОЛЕНЕНКО 


